
Aan de gemeenteraad van Horst aan de Maas 

p/a Postbus 6005 

5960 AA Horst 

 

Horst, 19 oktober 2018 

Betreft: beleidsontwikkeling huisvesting Arbeidsmigranten 

 

Geachte gemeenteraad, 

 

Dinsdag 9 oktober is de aftrap gegeven voor de ontwikkeling van nieuw beleid voor de huisvesting 

van arbeidsmigranten in Horst aan de Maas. Wij – de Werkgroep Arbeidsmigranten – hebben 

begrepen dat het u intentie was, dat bij de tot standkoming van dit beleid de burgers van Horst aan 

de Maas nadrukkelijk betrokken worden. En uiteindelijk is het de gemeenteraad die na de 

besprekingen met belanghebbenden een besluit neemt over hoe dat nieuwe beleid er uit gaat zien. 

 

In dat licht bezien verbaast het ons dat 

1. De belanghebbenden op de publieke tribune geen gelegenheid kregen om mee te praten 

tijdens de thema-avond van uw gemeenteraad; 

2. het College van B&W in het algemeen en wethouder Vostermans in het bijzonder met 

betrekking tot de plannen van Otto Work Force én Van Dijck groentenproducties voor de 

huisvesting van grote aantallen arbeidsmigranten heeft gesteld: 

- Dat de plannen niet voldoen aan het beleid, zoals dat op dit moment aan de orde is en 

derhalve medewerking vanuit het college niet voor de hand ligt (“Ontvangen initiatieven 

die niet voldoen aan geldend beleid, maar wel in lijn zijn met de uitgangspunten van het 

- coalitieprogramma worden in principe aangehouden totdat nieuw beleid is vastgesteld”. 

Uit: Raadsinformatiebrief ontwikkeling grootschalige huisvesting arbeidsmigranten). 

- Dat de plannen zouden aansluiten op het nieuw te ontwikkelen beleid van de gemeente 

Horst aan de Raad en dat op die basis wél meegewerkt kan worden aan de plannen. (“Er 

moeten heldere nieuwe kaders worden opgesteld met een integrale benadering en 

balans in economische en sociale belangen; er wordt gekoerst op een regionaal beleid, 

waar iedere gemeente zijn verantwoordelijkheid neemt; in principe geen grootschalige 

huisvestingsmogelijkheden in of nabij de dorpen; verruiming van beleid nabij randzone 

bedrijventerreinen en bij agrarische ondernemers onder nader te formuleren 

voorwaarden”. Uit: Raadsinformatiebrief ontwikkeling grootschalige huisvesting 

arbeidsmigranten). 

 

Indien het juist is dat het nieuwe beleid in samenspraak met onder andere de burgers van Horst aan 

de Maas nog gestalte moet krijgen, dan kan door B&W/de heer Vostermans niet gerefereerd worden 

aan het nieuw te ontwikkelen beleid, c.q. ”heldere nieuwe kaders“. Zeker niet als de twee plannen 

ook niet voldoen aan de volgens het college gestelde ruimte die het collegeprogramma biedt, daarbij 

wijzend op “balans in economische en sociale belangen”. In een eerdere notitie (van 8 maart 2018) 

stelde het college nog dat niet mee gewerkt zou moeten worden met de het initiatief van Otto Work 

Force (“Voorgesteld wordt op dit moment niet aan dit verzoek mee te werken, maar dit nader te 

beoordelen in het kader van de aanpassing van het regionale beleid”).   



De vraag die ons bezig houdt is: moeten we uit de stellingname van B&W/de heer Vostermans 

(anticiperend op het nieuwe beleid, c.q. de nieuwe kaders) de conclusie trekken dat uw intenties om 

onder andere de burgers te betrekken bij de ontwikkeling van het nieuwe beleid, c.q. de nieuwe 

kaders en daar als gemeenteraad vervolgens een besluit over nemen gekwalificeerd kan worden als 

niet serieus te nemen? 

 

Het lijkt ons van belang dat u als gemeenteraad deze vraag snel beantwoord en hier duidelijkheid 

over verschaft, zodat burgers weten waar ze aan toe zijn. Van daar ons dringende verzoek zo spoedig 

mogelijk te antwoorden. 

 

In afwachting van uw reactie, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Paul Geurts 

(namens de Werkgroep Arbeidsmigranten). 

 

 

cc. College van B&W 


